

PROTOKOLL I SEKSJONSTYRET I BOCCIA OG TEPPECURLING

DATO: 29-30 JANUAR 2016

Sted: Gardemoen Quality Hotell

Fredag: Kl. 16:00-18:00

Lørdag: Kl. 09:00-16:00

Tilstede: Egil Lundin, Vigdis Mørdre, Egil Olsen, Lisbeth Nielsen, Ann K. Pedersen, Jan Petter Karlsen, Jarle Vordal.

Referent: Eli Birkeland

Møte nr. 6/2015-2017.

SAKSLISTE

Saksnr:	Saksliste:	Vedtak:	Ansvar:
Sak 66	Godkjenning av <ul style="list-style-type: none"> • Innkalling • Protokoll styremøte 5 	Alle sender svar «OK», eller innvendinger, 1 uke etter referat/protokoll er sendt ut.	Alle
Sak 67	Økonomi status fra kontor/administrasjon Økonomi detaljbudsjett 2016. Status på sak 55: Bestille bocciaballer fra Handilife. Bestille nytt banner. 3*1,20 m Bestille flere brosjyrer boccia/tc Status på sak 58: Div. skjema til hjemmesiden og innkjøp av Adobe Reader.	Det vil bli laget underposter under de ulike prosjektene, slik at vi får et mer oversiktlig regnskap. Boccia brosjyrer 1500 stk av hver idrett. Boccia baller fra Handilife til barn/unge er bestilt. Adobe Reader er kjøpt inn. Ann og Jan Petter jobber videre med endringer av skjemaer som ligger på nettsiden.	Eli / Egil O. Ann og Jan Petter
		Banner må bestilles.	Eli

	Eli info om Ridderrennet.	4 sett roll up bestilles. Eli, Dag og Vidar reiser opp og demonstrerer idretten vår.	Eli melder på til NIF
Sak 68	Representasjoner	<p>Ann; Grenseløse Idrettssdager i Tromsø 12/11- 2015.</p> <p>11-12 desember «mennesker med funksjonsnedsettelse og utviklingshemming» seminar på Gardermoen. Eli og Vigdis deltok.</p> <p>Norges Fleridrettsforbund, Norges Dykkerforbund og Norges Orienteringsforbund er initiativtakere til et nytt samarbeidsforum angående «rekruttering og integrering av mennesker med funksjonsnedsettelse i idretten», mellom særforbundene på Idrettens Hus. Første møtet blir 2. februar og ledet av disse 3 særforbundene.</p> <p>«Østlandets blad» lager reportasje om landslaget i boccia. God reklame. Egil L tilstede.</p> <p>Egil L. informerer fra FIF styremøte. Vi må ha fokus på rekruttering, medlemstallet faller.</p>	
Sak 69	Norgesserien	Sesongen er i gang. Nye premier i Norgesserien må bestilles.	Egil O.
Sak 70	Opplæring/kurs	<p>RS kurs avholdes lørdag 12. mars på Quality hotell, Jessheim. Eli bestiller konferanserom kl. 10-16, strømuttak til PC, inkludert lunsj.</p> <p>Assistent kurs i Østlandsregionen. En</p>	Egil O. og Egil L.

		ettermiddag i april.	Vigdis og Egil L. Egil O.
Sak 71	Kongepokal Komite - kriterier	Det ble utarbeidet kriterier, som sendes ut til alle i seksjonsstyret. Vi søker Kongepokal i både TC og boccia.	Egil L. og Eli
Sak 72	Teppecurling reglement	Lisbeth og Jan Petter jobber med reglement frem mot ledermøtet, slik at Teppecurling reglement blir et tema på Ledermøtet i mars.	Lisbeth og Jan Petter
Sak 73	Ledermøte <ul style="list-style-type: none"> • Fordele arbeidsoppgaver • Tema /sakliste for møte (rekruttering) • Foredragsholder til møte • Skal vi be inn Generalsekretær? 	<ul style="list-style-type: none"> • Lisbeth og Ann registrering • Økonomi • RS kurs v/ Olsen • Info Landslaget v/ Roger? • Inspirasjonsforedrag v/ Bjørnar Erikstad (paraseiling) • Rekruttering v/ Cato Zahl Pedersen? • Klubbadmin v/ IT-support? • Nordisk v/ Jan Petter og Vigdis • Trenerutdanning v/ Ragnhild? • Reglement teppecurling v/ Olsen • Invitere President Eline Paulsen • Alle møter til møte på Quality på fredagen 4 mars kl. 17. Går gjennom alle presentasjoner og sjekker at alt er OK. 	
Sak 74	Nordisk Mesterskap Status	OK på fly, venter på fordelingen utøvere og reiseledere/assistenter. Jan Petter, Vigdis og Eli samarbeider om fly/hotell. Nordisk møte 11 februar på	

		<p>Ullevål stadion. Går gjennom reise/romfordeling, prøving av klær, lage en mappe på forhånd.</p> <p>Ha klar treningsplan fremover mot Nordisk. Skal være klart til møtet 11. februar. Tidspunkt for treningssamling. Første samling blir søndag 28 februar. Vigdis sjekker 10. april. Egil L. sender ut innkallelse til trening.</p>	<p>Eli, Vigdis og Jan Petter</p> <p>Egil O., Egil L., og Dag Østerud</p> <p>Vigdis</p> <p>Egil L.</p>
Sak 75	<p>Sponsorer</p> <p>Status på reklame på hjemmesiden.</p> <p>Hva skjer med Unicurl? Profil1 (Egil L)</p>	<p>Unicurl er i boks. Logo legges ut på hjemmeside med landingsside.</p> <p>Vigdis har sendt ut søknader til sponsorer. Venter på svar.</p> <p>Profil 1 ønsker samme avtale som Unicurl, 4000 kr per halvår.</p>	<p>Vigdis/Eli</p> <p>Egil L.</p>
Sak 76	Kriterier arrangementsstøtte	<p>Klubbene kan sende inn søknad om arrangementsstøtte 2 ganger i året; 1. juni og 1. desember. AU lager en innstilling til styret for vedtak.</p>	Vigdis og Egil L.
Sak 77	Klubbutvikling	<p>Vi må tenke nytt! AU møte angående «besøksrunde», der de ansvarlige i hver region holder «kick off».</p> <p>Trenersamling v/ Ragnhild og Egil O. høsten 2016. En helg for de som tok trener 1 i 2015.</p>	<p>Vigdis, Egil L. og Eli</p> <p>Egil O.</p>
Sak 78	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> • Bocciaballer til skoler • Sakslisten 	<p>Utstyr til utlån på skoler; Hvem har lånt hva? Blir det brukt? Send ut et skriv, i samarbeid med Elisabeth.</p> <p>Send ut saksfremlegging på forhånd, slik at alle kan møte forberedt.</p>	<p>Eli</p> <p>Egil L.</p>

	<ul style="list-style-type: none"> • NM teppecurling 2017 • Møteplan 	<ol style="list-style-type: none"> 1. 1. helgen i november er NM boccia individuelt. 2. 2. helgen i november blir NM teppecurling lag/ind. 3. 3. helgen i november er NM i boccia lag. <p>Dette er vedtatt permanent 30/01-2016.</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Fredag 04/03 kl. 17 2. Ledermøte 05-06/03 3. Onsdag 06/04 kl. 17 4. Onsdag 01/06 kl. 17 	
--	---	---	--